

မြို့နယ်အဆင့် လူမှုရေးရာဆန်းစစ်လေ့လာချက်မေးခွန်းလွှာ

အခန်း ၁။ မြို့နယ်လူဦးရေနှင့် လူ့အုပ်စုများဆိုင်ရာအချက်အလက်လေ့လာချက်

		၁.၁။ လက်လှမ်းမီရောက်ရှိနိုင်မှု (လမ်းနှင့် ပို့ဆောင်ရေး)					
၁	စက်တယ်ယာဉ် (ကာဒါ၊ ဆိုင်ကယ်၊ စက်လှေ၊ ထောင်လာရီ စသည်) ဖြင့် သွားလာလျှင် ကျေးရွာအုပ်စု နှင့် မြို့မည်မျှဝေးပါသလဲ။	မိနစ် ၆၀ အတွင်း	၂ နာရီ - ၃ နာရီ	၄ နာရီ - ၆ နာရီ	၇ နာရီ - ၁၂ နာရီ	ညလုံးပေါက်	
၂	မြို့နှင့် အဝေးဆုံးရွာများ	ကျေးရွာအုပ်စု (၅၁)ခု	ကျေးရွာအုပ်စု (၉)ခု	ကျေးရွာအုပ်စု (၃၁)ခု			
	မြို့နှင့် အဝေးဆုံးရွာများ						
	မည်သည့်ကျေးရွာများ၏ မြို့သို့ သွားသော အဓိက ကုန်းလမ်း သို့ ရေလမ်းသည် တစ်နှစ်ပတ်လုံးတွင် ညာဘက်ရှိစတိုင်များ၌ ပေါ်ပြပါအကြောင်းများကြောင့် ပိတ်တတ်/ အသုံးပြုမရ ဖြစ်တတ်ပါသနည်း။ ပိတ်တတ်/ အသုံးပြုမရသည့် အကြောင်းများ အပေါ် မူတည်၍ သက်ဆိုင်ရာ စာတိုင်များ၌ ရွာအမည်များ ဖော်ပြပါ။	မိုးသည်းထန်စွာ ရွာခြင်း၊ ရေကြီး ရေလျှံခြင်း၊ မြေပြိုခြင်း စသည်	လက်နက်ကိုင် တိုက်ခိုက်မှု၊ ပဋိပက္ခ	အခြေခံအဆောက် အအုံ ကောင်းမွန်မှု မရှိခြင်း	အခြား (ခွဲခြားဖော်ပြပါ)	အခြား (ခွဲခြားဖော်ပြပါ)	
		ကျေးရွာအုပ်စု (၁၁)ခု	-	ကျေးရွာအုပ်စု (၅၁)ခု	-	-	

ပထဝီဝင် (မြေမျက်နှာပြင်၊ အကွာအဝေး)	ပဋိပက္ခ (လက်မှတ်တိုင် ပဋိပက္ခ၊ ရုပ်ရွာလူထု ဆယ့်ကံအဝန်းနှင့်ဆိုင်သော ပဋိပက္ခ စသည်)	နေရပ် စွန့်ခွာ ရွှေ့ပြောင်း ရခြင်း	ဘေးအန္တရာယ်တင်း ရှင်းရေးနှင့် လုံခြုံရေး
ရွှေ့ပြောင်းသွားလာ နေထိုင်မှု	လူနည်းစု (တိုင်းရင်းသား၊ ဘာသာရေး၊ ယဉ်ကျေးမှု	အမျိုးသမီး စာတတ် ပြောကတ်မှု/ ပညာရေး	ဆင်းရဲ ဖွယ်ပါးမှု
၁၀%	၁၁၂	၆၀%	၉၀%

ခင်ပွန်းမရှိသူအမျိုးသမီး	မိဘမဲ့များ	မယုန်စွမ်း	အခြား (ဖော်ပြပါ)
၁၀%	၁၅%	၅%	-

အခန်း ၂။ MCT အစီအစဉ်နှင့် ခံစားခွင့်များအား လက်လှမ်းမီရရှိနိုင်ရေး၌ အဟန့်အတားဖြစ်စေသည့်အရာများကို ဆန်းစစ်ခြင်း

တိုင်းရင်းသားလူနည်းစုများ (မတူညီသည့် ဘာသာစကား)	စာရင်းသွင်းခြင်း	ထောက်ပံ့ကြေးပေးခြင်း	CSS ဆွေးနွေးပွဲ/ သင်တန်းများ	လုပ်ငန်းအစီအစဉ်များ?
	ကာသာစကားခက်ခဲခြင်း၊ သွေး/ဇာတိခွဲခြားခြင်း၊ ကျန်းမာရေး ဖွတ်တမ်း၊ စားနပ်ရိက္ခာ	ငွေပေးမှုများက လက်ခံရယူခြင်း	ကွဲပြားလွန်စွာခွဲခြားခြင်း၊ လူမှုရေးကွဲပြားခြင်း၊ ကာသာစကား ခက်ခဲခြင်း	ယခုအဆင့်၌ ဖြည့်စွက်ရန် လိုအပ်မည် မဟုတ်ပါ။ ဘယ်တုန်းက အကွက်များမှ ဆွေးနွေး ရရှိသည့် အချက် အလက်များသည်

စာတတ်မြောက်မှု			အထက်ဖော်ပြပါ အချက်အလက်များ	လုပ်ငန်းစဉ်များ ရေးဆွဲရာ၌ အသုံးပြုမည်ကို မျက်မှောက်ဖြစ်လာစေရန်အတွက်သာ ဖော်ပြထားခြင်းဖြစ်သည်။ ယခုအတွက်သည် လုပ်ငန်းအစီအစဉ်များ ရေးဆွဲသည့်အခါ၌သာ အသုံးပြုမည်ဖြစ်သည်။
ရွှေ့ပြောင်းနေထိုင်အလုပ်လုပ်သူ	-	-	-	
နိုင်ငံတွင်း နေရပ်စွန့်ခွာ ရွှေ့ပြောင်းသူများ	-	-	-	
	-	-	-	

<p>ရုပ်ကွက်/ ကျေးဇူးတင် ဖော်ပြချက် နေရာ၌ နေထိုင်သည့် အိမ်ထောင်စုများ</p>	<p>လမ်းပန်းဆက်သွယ် ရေးသက်ခံခြင်း</p>		<p>ကျေးဇူးပြုပါက တစ် နှစ် တစ်နှစ် ခြား</p>	
<p>ချို့တဲ့နေပါသည့် မိသားစုများ</p>	<p>-</p>	<p>-</p>	<p>တောင်ယာ၊ လယ်ယာ ရွက်ကိုင်ချိတ်တွင် တာဝန်ထမ်းဆောင် မရှိခြင်း။</p>	
<p>ခင်ပွန်းမရှိသူအမျိုးသမီး</p>	<p>စားငွေသွင်းရန် ဂုဏ်/ကျွန်ုပ်တို့</p>	<p>-</p>	<p>-</p>	
<p>မိဘမဲ့များ</p>	<p>-</p>	<p>-</p>	<p>-</p>	

မဟန်စွမ်း ဝိသားစုဝင်များ ရှိသည့် ဝိသားစုများ				
(DSW) မှ ဖြည့်စွက်ရန်။	အမည်။	ဒေါ် ခန့်အောင်အောင်		
	ရာထူး။	ကျွေးမွေးရေး - ၄		
	လက်မှတ်။	[Signature]		
	နေ့စွဲ။	၂၅.၈.၂၀၂၀		

မြို့နယ်အဆင့် ရပ်ရွာလူထု ပူးပေါင်းပါဝင်မှု လုပ်ငန်းအစီအစဉ်

ထိခိုက်လွယ်ဆုံးနှင့် ဖယ်ကြဉ်ခံရမည့် အန္တရာယ်ရှိသောသူများ/ အိမ်ထောင်စုများ၏ အကျိုးဝင်မှုနှင့် ပူးပေါင်းပါဝင်မှုတို့ တိုးတက်ကောင်းမွန်စေရေးအတွက် အဓိကချဉ်းကပ်မှုနည်းလမ်းများ (ဥပမာအနေဖြင့်သာ ဖော်ပြခြင်းဖြစ်ပါသည်။ လူမှုရေးရာ ဆန်းစစ်လေ့လာချက်မှ တွေ့ရှိချက်များအပေါ် အခြေခံ၍ မွမ်းမံပြင်ဆင်ရန်ဖြစ်သည်။)

အဓိကချဉ်းကပ်မှုနည်းလမ်းများ	မည်သည့်တို	မည်သူတို့ဖြင့်	မည်သည့်အချိန်	မည်သည့်နေရာ	မည်သူတို့က	လိုအပ်သော ရင်းမြစ်များ			ခန့်မှန်းကုန်ကျစရိတ်/ဘတ်ဂျက်	
						မည်သည့်နေရာ	မည်သူတို့က	မည်သည့်နေရာ		
၁။ ထိခိုက်ခံရလွယ်သော/ အကျိုးခံစားခွင့် လက်လျှောက်ဆုံးရှုံးနိုင်ခြေရှိသော/ သွားလာရေးကိရိယာများ ချက်ချင်းအိမ်ထောင်စုများအတွက် စီမံကိန်းနှင့်ပတ်သက်၍ အိမ်တိုင်ရာရောက်အိမ်လင်းထောက်ကူမှု	အစည်းအဝေးများတွင် ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးမှုအသေးစားများ ပြုလုပ်ခြင်း	သွားလာရေးကိရိယာရန်ကံခံ၍ ဖယ်ကြဉ်ခံရနိုင်သည့် အန္တရာယ်ရှိသည်ဟု ဖော်ထုတ်သတ်မှတ်သိရှိရသော အိမ်ထောင်စုများ	၂၀၂၀ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီလ (လူမှုရေးရာဆန်းစစ်လေ့လာချက်အတွက် အထွေထွေ လူထုစည်းဝေးပွဲပြီးသည့်နောက်)	ညနေ (၇-၇ရက် ကျော်စွာ X ကျောင်း)	V-SPC အဖွဲ့ဝင်များနှင့် WCSW များ	ဦးလှ	ရှမ်း၊ လားပူ	XXXX	XXXX	
	(လုပ်ငန်းဆောင်တာ)	(ဦးတည်သတ်မှတ်ထားသူများ)	(ကာလ)	(အချိန်)	တည်နေရာ	(တာဝန်ရှိသူ ပုဂ္ဂိုလ်)	(ဆက်သွယ်ရန် ပုဂ္ဂိုလ်/ ပုဂ္ဂိုလ်များ)	ဘာသာစကား	ပစ္စည်းများ	ခန့်မှန်းကုန်ကျစရိတ်/ဘတ်ဂျက်

(DSW) မှ ဖြည့်စွက်ရန်။ အမည်။ နေအိမ်။ လက်မှတ်။ နေ့စွဲ။	အမည်။ နေအိမ်။	နေအိမ်အမှတ်။ ၄	နေအိမ်အမှတ်။ ၅	နေအိမ်အမှတ်။ ၄	နေအိမ်အမှတ်။ ၅	နေအိမ်အမှတ်။ ၄	နေအိမ်အမှတ်။ ၅	နေအိမ်အမှတ်။ ၄	နေအိမ်အမှတ်။ ၅
	နေအိမ်အမှတ်။ ၄	နေအိမ်အမှတ်။ ၅	နေအိမ်အမှတ်။ ၄	နေအိမ်အမှတ်။ ၅	နေအိမ်အမှတ်။ ၄	နေအိမ်အမှတ်။ ၅	နေအိမ်အမှတ်။ ၄	နေအိမ်အမှတ်။ ၅	နေအိမ်အမှတ်။ ၄

မြို့ဖွဲ့အစိုးရ / အဝေးဆုံး ကျေးရွာအုပ်စုများ

စဉ်	ဖိနပ် (၆၀) အရွယ်အဖွဲ့အစည်း	၂ နာရီ - ၃ နာရီ ကြား အဖွဲ့အစည်း	၄ နာရီ - ၆ နာရီ ကြား အဖွဲ့အစည်း	ယဇ်အမျိုးအစား	မြတ်ချက်
၁.	ဖန်စွဲ	၁. ဖိုက်ဂါ	၁. ဖိုအိုဇို	ဆိုဇိုကယ်	
၂.	နားခံ	၂. ဖော့ဖော့	၂. ဖိုပုံ	ကား	
၃.	မာယာ	၃. မိုင်းဆော့	၃. ဖွေဖော့	စော့ကယ်	
၄.	ဝမ်ဆော့	၄. ဝမ်ဖွေ			
၅.	လှိုင်စိုင်း	၅. ကွန်ကျောင်း			
		၆. နေအိမ်			
		၇. နားစိုင်း			
		၈. နှစ်ကောင်			
		၉. ဖိုင်းခံ			

ကျန်းမာရေး ငြိမ် နှင့် ဘုန်းဆွံ့ / အဝေးဆွံ့ကျေးဇူးတင်စာ

စဉ်	ဖိနပ် (၆၀) အတွင်းသွားနှင့် သောကျေးဇူးတင်စာ	၂ နဂါး-၃ နဂါးကြားသွားနှင့် သောကျေးဇူးတင်စာ	၄ နဂါး- ၆ နဂါးကြား သွားနှင့် သောကျေးဇူးတင်စာ	ယဉ်ကျေးမှုအစား	မှတ်ချက်
၁။	ပန်စွဲ	၁။ ကွန်ကျောင်း	၅။ ဟိဗုံ	အိုင်ဂယ်	
၂။	နာခံ	၂။ ဒုန့်တောင်	၂။ ဟေ့ဟေး	ကာ၊ ဆော်ဟဂျီ	
၃။	မာပာ				
၄။	ဝစ်ဆော့				
၅။	ဟိုက်ပါ				
၆။	ဖော်ဖေ				
၇။	မျိုးမော့				
၈။	ဝန်ကျွင်				
၉။	ကျွင်ချင်း				
၁၀။	နောင်အာဂ်				
၁၁။	နားပိုင်				
၁၂။	ဟိုအိုဇွဲ				
၁၃။	မျိုးခံ				